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Svar på fullmäktigefråga från Lars-Erik 
Olofsson (KD) om arbete max 2 av 5 
helger 
 
Lars-Erik Olofsson (KD) har inkommit med en fullmäktigefråga om arbete max 2 av 5 
helger. Frågan ska besvaras av Regionstyrelsens ordförande, Malin Bergman (C).   
 
Lars-Erik Olofsson frågar:   
- Hur långt har man kommit i arbetet med övergång till arbete maximalt 2 av 5 helger?     
 
Svar på frågan   
Tack för din fråga. 
 
Hälso- och sjukvårdsledningen har i uppdrag från Regiondirektören att prioritera arbetet 
med kompetensförsörjning. En åtgärd som är högt prioriterad att skyndsamt genomföra är 
återgång till 2 av 5 helger. Nedan redovisas status per april 2022. 
 
Division Nära Vård 
Psykiatrin avd 4B – Skötare arbetar samtliga 2 helger av 5, förutom tre medarbetare som 
enligt överenskommelse arbetar ständig helg. Samtliga sjuksköterskor arbetar 2 helger av 5, 
förutom de som arbetar natt. 
 
Division Medicin 
Akutmottagningen och Barn- och ungdomsmedicin arbetar 2 helger av 5. 
 
HIM och HNR har ännu inte kunnat genomföra övergången. Planen är dock att gå över till 
arbete 2 helger av 5 så snart det går att bemanna. Utmaningen är den stora andelen 
hyrpersonal. 
 
Division Kirurgi 
IVA arbetar 2 helger av 5. 
 
Kvinna arbetar 2 helger av 5, förutom nattpersonal som arbetar ständig natt: De arbetar var 
tredje helg. 
 
Kirurgen och Ortopeden arbetar fortfarande varannan helg. Planen är dock att gå över till 2 
helger av 5 efter sommaren. Utmaningen är den stora andelen hyrpersonal. 
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/Malin Bergman (C) 
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